
 

 
ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 
Βουλευτής Ηλείας 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ.  Δ. Παπαστεργίου 

Θέμα: Εξειδικευμένο χρονοδιάγραμμα για την καθολική 
τηλεπικοινωνιακή κάλυψη της Ηλείας με δίκτυα νέας γενιάς 

Στην υπ’ αρ. 3620/24.2.2025 ερώτησή μου, είχα επισημάνει την ανάγκη 
ένταξης της Ηλείας στον εθνικό σχεδιασμό για την καθολική κάλυψη με 
δίκτυα πολύ υψηλής χωρητικότητας και είχα ζητήσει σαφές 
χρονοδιάγραμμα για την πλήρη λειτουργία των σχετικών υποδομών στην 
περιοχή. 

Η απάντηση του Υπουργείου (αρ. πρωτ. 21961/25.3.2025) δεν 
περιελάμβανε συγκεκριμένα στοιχεία για το εύρος και το 
χρονοδιάγραμμα των παρεμβάσεων στην Ηλεία, ούτε εξειδίκευσε το 
ποιοι οικισμοί έχουν ενταχθεί ή παραμένουν εκτός σχεδιασμού. 

Σύμφωνα όμως με τα όσα έγιναν γνωστά μετά τη συνεδρίαση του 
Κυβερνητικού Συμβουλίου Οικονομικής Πολιτικής (19.5.2025), η οποία 
είχε ως αντικείμενο τα μεγάλα δίκτυα της χώρας, και τα σχετικά 
δημοσιεύματα που ακολούθησαν, η κυβέρνηση προχωρά σε νέο Εθνικό 
Ευρυζωνικό Σχέδιο για την περίοδο 2026–2030, με στόχους την καθολική 
κάλυψη με FTTH και ταχύτητες 1 Gbps, την ανάπτυξη 5G SA και Slicing, 
την αξιοποίηση τεχνολογιών FWA και δορυφορικής πρόσβασης, την 
ενίσχυση του δημοσίου WiFi, και την εγκατάσταση υποθαλάσσιων 
καλωδίων οπτικών ινών. 

Ταυτόχρονα, η πρόοδος του έργου Ultra Fast Broadband (UFBB), το οποίο 
έχει ξεκινήσει από τον Ιούνιο του 2023, χαρακτηρίζεται ως περιορισμένη, 
ενώ οι οικισμοί που καλύπτονται από το έργο Rural Broadband 
εξακολουθούν σε μεγάλο βαθμό να στερούνται εμπορικών επιλογών. 

Με βάση τα παραπάνω, και λαμβάνοντας υπόψη ότι: 
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 η Ηλεία δεν συμπεριλαμβάνεται στους Νομούς με εκτεταμένη 
κάλυψη FTTH 

 αρκετοί απομακρυσμένοι οικισμοί παραμένουν εκτός δικτύου 
οπτικών ινών, ακόμη και με FTTC 

 το έργο UFBB δεν συνοδεύεται από σαφές χρονοδιάγραμμα ανά 
περιοχή 

 παραμένει ασαφές το αν όλοι οι οικισμοί του Rural Broadband 
στην Ηλεία έχουν εμπορική διαθεσιμότητα 

 σε κανένα επίσημο έγγραφο ή απάντηση δεν αποτυπώνεται αν 
υπάρχουν οικισμοί της Π.Ε. Ηλείας εκτός κάθε σχεδίου 
ευρυζωνικής κάλυψης 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο Κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ: 

1. Ποιοι οικισμοί της Ηλείας έχουν ενταχθεί στο έργο UFBB και ποιο 
είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης ανά οικισμό; 

2. Υπάρχουν οικισμοί της Περιφερειακής Ενότητας Ηλείας που δεν 
καλύπτονται από κανένα υφιστάμενο ή προβλεπόμενο 
ευρυζωνικό έργο (FTTC, FTTH, Rural Broadband, UFBB ή άλλο); 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 




